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Referat fra 6/6 2017 

 

Alle tilstede undtagen suppleanten. 

 

Der blev indkaldt til ekstra bestyrelsesmøde grundet planlægning af vejprojektet. 

Lars havde udkast  til orienteringsbrev til grundejerne med. 

Vi mangler fortsat konto fra Nordea; dette er til videre planlægning, og Lars gør dette. 

Gendrup laver diverse hjørner og brønde inden selve asfalteringen af Pancas. 

Alleen på Engvej bliver på 80.000 kr. 

Birketræerne på Engvej bliver snarest fælled, så den nye beplantning kan plantes. 
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